
 
 

 

Protokoll fört vid styrelsemöte med SPF-Seniorerna Kvarnen 11 januari 2023. 

Lokal: Livbojen. 

Närvarande: Inger Edling, Pia Flodin, Jan Henriksson, Håkan Söderberg, Anders Kinch och Yvonne 

Werneman. 

Frånvarande: Jan Gunnarsson. 

 

§ 259. Mötets öppnande. 

Ordförande Inger hälsade välkommen och öppnade mötet. 

§260. Godkännande av dagordning. 

Dagordningen godkändes. 

§261. Föregående protokoll. 

Föregående protokoll godkändes och undertecknades. 

§262. Föregående månadsmöte. 

Månadsmötet den 13 december sjöng och berättade Bengt-Göte Bengtsson om julfirandet i Halland 

från förr. Med en amaryllis avtackades våra aktivatörer. Eftersom det var julstjärnans dag hade vi ett 

extra lotteri med julstjärnor som vinst. 

Senaste månadsmötet 9 januari var uppskattat. Åke Andersson berättade om nya trafikskyltar och 

trafikregler.  

§263. Ekonomi. 

Kassör Jan Henriksson lotsade oss genom den ekonomiska rapporten för 2022 och budgeten  

för 2023. 

§264. Årsmötet.  

Vi gick igenom alla handlingar, såsom kallelse, dagordning, årsberättelse, bokslut och budget. 

a. Anders Kinch hälsar välkommen på årsmötet och förrättar parentationen. 

b. Eftersom Tisdagskören under ledning av kantor Sven Engström underhåller, skall Inger be Sven 

spela något stämningsfullt efter parentationen. 

c. Vi gick igenom vilka som skall avtackas. 

d. Alla som saknar e-post skall få inbjudan och handlingar via post. 

e. Protokollet från valberedningen lästes igenom.  

§265.  Festen i mars. 

En fest planeras i mars och Kenneth Persson har haft hand om planeringen. Det blir catering från 

Karin i Lundåkra. Kenneth hoppas på att få hjälp av föreningsmedlemmar till dukning, servering m.m. 

§266. Gratulationskorten. 

Jan Gunnarsson har hand om utskicket av gratulationskort till våra medlemmar som fyller ”jämnt”. 

Han kommer att opereras i januari (höftoperation), så vi bestämde att Jan får skriva födelsedagskorten, 

som gäller för februari, så levererar Inger de till vederbörande. 

 

 



 
 

 

§267. Utvärdering/ reflektion av året som gått. 

Styrelsen var överens om att allt fungerat bra.  

§268. Teckensnitt. 

Inger undrade om vi skulle skriva alla våra handlingar, utskick, meddelanden m.m med gemensamt 

teckensnitt. Vi kom överens om att var och en får välja själv vilket teckensnitt vi vill skriva med. 

§269. Övriga frågor. 

Inger redovisade olika papper som inkommit centralt ifrån och från distriktet.  

§270. Nästa möte och kaffeansvarig. 

Nästa möte blir den 8 februari klockan 9.00 på Livbojen. Pia har kaffet. 

§271. Konstituerande möte och styrelsemöte med nya styrelsen. 

Dessa möten blir den 15 februari klockan 9.00 på Livbojen. Inger har kaffet. 

Mötet avslutades. 

 

 

 

----------------------------------------- …………………………………… 

 Inger Edling ordförande                                                                 Yvonne Werneman sekreterare 

 

 

 

 

 

 

 


